
Motion till fullmäktige 2024-11-22 

ANKOM 

ZUZ4 -11- 2 l 

Hundrastgård 

För ungefär ett halvår sedan så avslogs vår motion om att uppföra en hundrastgård med en knapp 

majoritet av kommunfullmäktige. Motståndarsidan hävdade att grön planen behöver vara klar först 

och att det där efter kan hända saker. 

Nu är grönplanen beslutat men några initiativ till hundrastgård har vi inte sätt. Vi väljer därför att 

lyfta frågan igen eftersom hindret gällande grönplanen nu borde vara passe. 

Vi har många invånare med hund i Bollebygd och en stor del av dessa bor i centrala Bollebygd. Det 

har tidigare inkommit flera medborgarförslag om att anlägga en hundrastgård men utan respons. 

Hunden är en stor del av många människors liv och många hundägare lever ensamma. En 

hundrastgård skulle inte bara möjliggöra rekreation för hunden, det skulle även skapa möjligheter för 

hundägare att träffa likasinnade 

Det finns stor önskan hos Bollebygds hundägare att det uppförs en hundrastgård i Bollebygd dit även 

icke bilburna personer samt individer med rullstol/rollator ska kunna ta sig. Placeringen bör vara så 

centralt som möjligt. 

Vi yrkar att kommunfullmäktige beslutar att anlägga en hundrastgård i Bollebygd. 

Ewa Fröjd 

Ewa-Maria Andorff-Ripa 

Sverigedemokraterna 

Rune Kennborn 

Kristdemokraterna 


